
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 19. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 58

Vil ministeren på baggrund af, at EU i disse år gennemgår en lang række stoffer, for at

vurdere, om man passer godt nok på arbejdstagerne, redegøre for, hvorvidt der er andre

farlige stoffer, som Folketinget i lighed med behandlingen af grænseværdier for krom-6,

ikke har modtaget orientering om?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lennart.Damsbo-Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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